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Boligudvalget

Til:

Dato:

Omtrykt:

Økonomi- og erhvervsministeren

7. juni 2010

10. juni 2010 (ændret adressat på spm. 365, 366, 367, 369 og 

370)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 368

Borgmesteren i Sorø, Ivan Hansen har udtalt ”Det er fint nok, at vi hurtigt kan 

få gjort noget ved problemet, men det kunne nu være rart, om der var 

anvisninger fra en central myndighed, men måske skal vi hente 

erfaringsgrundlaget i udlandet”, jf. "Frederiksberg Skole river vi ikke lige ned" i 

Sorø Avis d. 26. april 2010. Er ministeren enig med borgmesteren i disse 

udtalelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Michael Aastrup Jensen (V).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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